

B&OI Orientering

REFERAT FRA STYREMØTE 5/2023 DEN 13. SEPT. 2023

Til styremedlemmer m/vara og utvalgsleder:

Marianne Pettersen, Ann Trude Mohus, Mart W Kure, Jakob Hunstad, Lotte Myklemyr, Morten Selnes, Marte F. Berge, Carl B Bjørseth, Arne Kristian Nordhei, Torkel Irgens, Geir Moen (sak 20), samt til kontroll komiteen ved Frode Ikdahl og Ellen Arntsen

Til stede:

Marianne Pettersen, Ann Trude Mohus, Lotte Myklemyr, Carl B Bjørseth og Leif Magne Eggestad

Sak 38 Info og godkj/gjennomgang av referat fra styremøte 27.04.2023:

- O-sesongen så langt, inkl status TurO og Stolpejakt; bra deltakelse, også på tirsdagsløp
- Oppfølging av forvaltningsavtale tilknyttet skolegårdskart i Bodø kommune; CBB hadde med avtalen fra 2013-16, og den kan nyttes som mal for ny avtale (MB følger opp Bodø kommune, og vi bør sørge for å få en skolekontakt i skolesjefens stab)
- Innkjøp og bruk av de nye touchfree-enhetene; klubben kjøper inn vedtatt serie fra 73-99, men dropper «long range» enhetene pga kortere batterilevetid. Vi låner LR enhetene 148/149 fra NOF til bruk under NM Sprint 2024, jf avtale med JAJ(NOF i møte 6.9.
- Egenandel o-løp, presisering; som vedtatt, men kr 600 i egenandel for yngre løpere
- Vedlikeholdsarbeid på bua i Hammarlia; lift må leies, vindskier skiftes og males (LME)
- BIR sommeridrett skole gjennomført; Jakob, Aamund og Nikolai stod for OK opplegg
- Vaktavtalen med Bodin vgs (følges opp av LME)
- O-kurs for voksne? (Ikke gjennomført)
- Søknad om midler fra Samfunnsløftet (MS har skrevet en god søknad som er sendt)
- Kan være behov for å kjøpe inn flere EKT utlånsbrikker til 2024 sesongen?
- Politiattest? (Følges opp av MP)

Sak 39 Videre oppfølging av skolene-klarer vi å få til Bodø skolesprint mesterskap i 2023?

- Vellykket kursdag for lærere ved Hunstad barneskole den 15.8. med Lena Pedersen
- Idrettsfag ved Bodin vgs benyttet åre tirsdagsløyper den 1.9.
- Marianne sender brev til skole(kontoret) med aktuelle datoer i oktober slik at flere grunnskoler får mulighet for kursing
- Vi klarer ikke å arrangere Bodømesterskap for skolene i sprint i år, må prioriteres i 2024

Sak 40 Medlems- og økonomistatus (ATM)

Ann Trude informerte om status, en del nye medlemmer er kommet, nå 142. Noen få synes å ha litt vansker med å registrere data i min idrett. Reisefordelingsmidler for 2022 ikke mottatt. MP følger opp rapporteringen til NOF, men LME sørger for rapporter tilknyttet mottatt stolpejaktmidler i 2023. Avtalen om kartarbeid oversendes kasserer. Egenandel tirsdagsløp?

Sak 41 Godkjenning av samarbeidsavtalen med TIL, samt budsjett for NM 2024 Sprinten i Bodø

Forslag til avtale etter møte med TIL ved Kenneth V den 6.9. ble delt ut, og innhold ok og skal nå signeres av begge parter (LME følger opp dette)

Budsjettoppsett for NM Sprint 2024 justeres fortløpende, forventet omsetning på litt over 1 mill kr, basert på 220 deltakere. Noen leiekostnader ikke helt avklart, men vi håper på min 200 000 i overskudd. Hovedkomitten for NM sprinten føler opp dette videre.

Sak 42 Vinter-treningsopplegg (IRU følger opp dette)

Det er sørget for gymsal, bben har fått tildelt treningstid ved Mørkvedmarka skole tirsdager kl 19-20. Treningsplan vil bli utarbeidet av IRU som også må drøfte mulig opplegg for Fart-med-kart gruppen. Vinter cupen i 2023/24 må ha N-klasetilbud.

Sak 43 Organisering/Bemanning/dugnadsoversikt for NM 2024 i Sprint

Info om dette gitt i møtet, mange personer er satt opp og som må spørres. Navnelister med telefon/epost må lages, slik at de er mest mulig ferdige til 1.11. Vi må avholde et medlemsmøte om dette, muligens i oktober eller når vi skal markere sesongavslutning? Dato ble ikke fastsatt for medlemsmøte, og oppdatert navneliste fra stolpejakt/turO i 2023 vil være klare i midten av oktober.

Sak 44 Valgkomiteen for årsmøte 2024

Det har foreløpig ikke lyktes å fremme forslag til ny styreleder. Valgkomiteens medlemmer innkalles til neste styremøte som ble fastsatt til onsdag 18.10

Sak 45 Kommunikasjon på sosiale medier (MP)

Behov for kjøreregler tas opp med nettsideansvarlige. CBB vil for øvrig skrive et notat om postplassering/løypelegging som legges ut på klubbens hjemmeside. Ønskelig at noen i styret også er tildelt admin rettigheter. (Konf. med AKN om dette)

Sak 46 Oppfølging av skoleprosjektet «Orientering i Bodøskolene»

CBB hadde laget et notat som vi drøfter i møtet, om prioriteringer og tilpasning til klubbens aktiviteter for øvrig;

- Hvordan skape/holde oppe oppmerksomhet om at tilbudet finnes?
- Hvordan forvalte/vedlikeholde tilbudet?
- Hvordan utnytte tilbudet i klubbens rekrutteringsarbeid?

Det gjelder de nye skolekartene, nærkartene med fast poster og nettstedet «Orientering i Bodøskolene». Sterkt ønske om at vi få knyttet til oss en fast kontaktperson ved skolekontoret når vi inngår ny forvaltningsavtale med Bodø kommune.

Bruk og opplegg må drøftes med IRU, ønskelig at vi satser på skoleopplegg de siste ukene før skoleslutt/sommerferien, at skolene tilbys opplegg i to forhåndsbestemte uker i mai. Bør ha et styremedlem som skoleansvarlig.

Sak 47 Barnas idrettsdag 4. og 5. nov i Bodø Spektrum

Det er kommet forespørsel fra Torbjørn i IIL (91383055) om klubben kan stille med stasjon, med samme opplegg som tidligere. Styret ønsker at klubben klarer å stille med opplegget som er tilpasset 3.-6. Vi trenger 3-4 til tilrigging av opplegget, samt 4 på hvert skift for å gjennomføre opplegget. Oppfordring legges ut på klubbens FB/Hjemmeside om å melde seg som frivillig denne helga.

Sak 48 Event

- Felles turO og Stolpejaktavslutning, med tilbud til unge, som i 2022
- Dato til medlemsmøte/sesongavslutning må fastsettes
- KM distansenormen sendes til NOOK/O-kretsen slik at den blir oppdatert
- Neste styremøte ble fastsatt til onsdag 18.oktober på Bodin vgs
- Klubben bør delta stand når Univ i Nord i lag med andre fritidsorganisasjoner.
- Workshop/aktiviteter under Eurogym 2024?
- Utvalgslederne må delta i neste styremøte hvor valgkomitten også innkalles, for å startet arbeidet med planer for 2024 basert på evaluering av årets opplegg.

(Referat fra Styremøte 5 13.09.2023)